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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a z
Igazságügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mikor tesznek pontot a Buda-Cash Brókerház Zrt . ügyére?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk .

Tisztelt Miniszter Úr!

A nagy közfelháborodást és egyben komoly anyagi kárt jelentő ügyben, a Buda-Cash Brókerház
Zrt. felszámolása kapcsán szeretnénk kérdésekkel fordulni Önhöz .

Vélhetően Ön számára is ismertek a Buda-Cash Brókerházzal kapcsolatos botrány fejleményei .

Több, mint 13 .000 ügyfél pénze tűnt el, jelentős része ennek a felszámolási eljárásban sem fo g
megtérülni . A kijelölt felszámoló tevékenysége számos hatályos jogszabályt sért, a felszámolá s
elrendelése óta eltelt több, mint két év alatt nem készült el egy köztes mérleg sem, amib ő l a
hitelezők láthatnák, hogyan áll a felszámolás, milyen megtérülés várható a befektetéseikre .
Nem véletlen, hogy a felszámoló munkája ellen több száz bejelentés érkezett az őt kijelölő
Fővárosi Bíróság, mint cégbíróság és a nyomozó hatóságok felé . Ezek vizsgálata jelenleg is
tart .

Ennek a felszámolásnak fontos eleme a Pershing LLC, mint letétkezelő és a Buda-Cas h
Brókerház Zrt. közötti elszámolás . Ennél az amerikai letétkezel őnél tartotta a brókercég az
ügyfelei amerikai befektetéseit . A Pershing LLC a felszámolás elrendelését követ ően hosszú
ideig nem volt hajlandó elismerni a felszámoló cég képviseleti jogosultságát, majd pedi g
befagyasztotta a letéti számlán lév ő befektetéseket, mivel a Buda-Cash Brókerház Zrt . ezen a
számlán tartozást hagyott hátra. Ez a tartozás egy olyan cég számláján keletkezett, am i
beazonosítható módon V. Péter, a Buda-Cash kapcsán elrendelt nyomozás els őrendű vádlottja
tulajdonába tartozik. A számlán Apple és Alphabet shortok találhatók, amelyeken jelenleg több



százmilliós negatív egyenleg mutatkozik . Ennek rendezéséig a Pershing LLC, mint letétkezel ő
a többi, mintegy 1100 ügyfél befektetését sem adja a felszámoló rendelkezésére, érthet ő módon.

Az ügyben érdekelt ügyfelek megkeresésére a felszámoló írásbeli válaszában arra hivatkozik ,
hogy a Pershing LLC-nél fellelhet ő ügyfélvagyon nem képezi a felszámolási vagyon tárgyát ,
hiszen ez beazonosítható módon az ügyfelek vagyona és nem a felszámolás alatt álló cégé, a
Buda-Cash Zrt-é . Ahhoz, hogy ezeket a pozíciókat zárhassa, törvényi felhatalmazásra va n
szüksége, amelyet az országgyűlés adhat a számára . Levelezésében említi, hogy ez a
törvénymódosítást tartalmazó javaslat elkészült és hamarosan a Tisztelt Ház elé kerül .

Kérem, tájékoztasson minket arról, hogy áll az előkészítés, egyáltalán valóban tervezik- e
benyújtani az említett törvényjavaslatot, valamint kivel/kikkel egyeztetnek az elkészítés e
során?

Továbbá kérem, tájékoztasson minket arról is, hogyan áll jelenleg a Buda-Cash Brókerház Zrt .
felszámolása, hiszen a társaság honlapján 2017 . évben még semmilyen tájékoztatás nem jelent
meg, pedig minden, a felszámolással kapcsolatos hírt a kijelölt felszámoló azon köteles
megjelentetni . Mivel ilyen hír a honlapon már fél éve nem jelent meg hajlamosak vagyunk az t
hinni, hogy ezen időszak alatt semmilyen érdemi munka sem történt, amir ől a hitelezőket
tájékoztatni kellene .

Szeretnénk tájékoztatást kérni abban a témakörben is, miszerint 2016 . november 28-án lezárult
a fellehető és kiadható ügyfélvagyon átadása a Buda-Cash Zrt . és a NHB Bank között . Ez utóbbi
pénzintézet egyetlen jelentkezőként pályázott a felszámolás alatt lévő brókercég ügyfé l
vagyonára, amit meg is nyert . Ennek az ügyletnek a vételára, mint a felszámolásba befoly ó
összeg viszont sem a honlapon, sem máshol nem található meg, azaz nem hozták
nyilvánosságra. Pedig a hitelezőknek jogában áll ezt az információt tudni, mert ez a bevétel i s
növeli a felszámolás alatt értékesített vagyont, amib ől az ő hitelezői igényük megtérülhet .
Kérjük, hogy ennek a jogügyletnek az értékét közölje velünk !

Végezetül kérjük Tisztelt Miniszter Urat, hogy ezt a nagy port felkavart és sok állampolgár t
érintő ügyet kiemelten kezelje azért, hogy a kijelölt felszámoló prudensen, a hatályo s
jogszabályoknak megfelel ően és a nyilvánosság megtartásával képviselje a hitelez ők érdekeit,
hiszen ez minden, az ügyben érintett szereplő fél érdeke!

Várjuk érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus .! P
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